
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 21.01.2022 v zasadačke Obecného úradu v Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce                                       Verejnosť: 
                     Ing. Igor Malko, zástupca starostky  
                     Viliam Lučanský, poslanec  
                      Ing. Rastislav Košút, poslanec                        
                      Ing. Martin Matula, poslanec 
                      Mgr. Elena Pospíšilová, poslankyňa 
                      Ing. Marek Korbeľ, poslanec  
                      Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1  
 
Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V úvode privítala 
poslancov obecného zastupiteľstva  a skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 , t .j. Obecné zastupiteľstvo v 
Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 
doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.   Otvorenie zasadnutia  
   2.   Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.   Schválenie programu 
   4.   Prerokovanie financovania rekonštrukcie multifunkčného ihriska TJ Slovan Bystrička 
   5.   Diskusia 
   6.   Záver 

 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Malko                      
     Overovatelia zápisnice:   Ing. Rendek, Mgr. Pospíšilová 
 
     Hlasovanie: 
     Za: 6   -  Lučanský Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová, Ing. Korbeľ         Proti: 0         
     Zdržalo sa: 0 

 
3.  Schválenie programu 
     Program bol poslancom zaslaný.    
     Príloha č. 2 
     Hlasovanie: 
     Za:  6-  Lučanský Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek          Proti:0       
     Zdržalo sa: 0 
 
4.  Prerokovanie financovania rekonštrukcie multifunkčného ihriska TJ Slovan Bystrička 
     Starostka – bola upravená výška spoluúčasti obce na  rekonštrukciu multifunkčného ihriska TJ Slovan Bystrička 
     Z 81 000,00 € na 87 000,00 €.  
     Hlavná kontrolórka obce priložila stanovisko k výške úveru k 31.12.2021, financovanie spoluúčasti obce na  
     rekonštrukcii multifunkčného ihriska je možné z úveru.   
     Ing. Matula  – nečuduje sa úprave, pretože materiál zdražel.  
     Ing. Košút -  prvá žiadosť o eurofond bola neúspešná, prerobili projekt tak, že prístup je bezbarierový, upravili fitnes  
     zónu 
      Hlasovanie:     Za:  6  Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Matula , Mgr. Pospíšilová  , Ing. Rendek  
                              Proti:0                       Zdržal sa: 0 
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5   Diskusia 
      Starostka informovala poslancov OZ, že firma EKORECYKLING poslala cenovú ponuku na vývoz kuchynského    
      odpadu. Opýtala sa poslancov, či aj ich oslovil JUDr. Viktor Jedlička – firma EKORECYKLING, všetci poslanci  
      prikývli. Starostka sa vyjadrila, že firma, ktorá v minulom roku vyvážala kuchynský odpad je ona aj občania spokojní,  
      nejde o výraznú zľavu, 100,00 €/mesiac, firma vznikla len na jeseň minulého roka. Obec nebude meniť dodávateľa  
      na vývoz kuchynského odpadu. 
  
7.  Záver 
      Starostka – poďakovala za účasť a ukončila pracovné stretnutie.  
       
V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 
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